
Bestyrelsesmødereferat. 
 
 
Dato. 22. september 2019, kl.17.00. 
 
Til stede: Jannie, Rasmus, Sævar, Leif og Malene  
 
Afbud: Claus, Mette 
 
Næste møde mandag d.25.november 2019, kl.18.00. 
 
 
1. Indlæg/dialog - Jacob Balling Fritidscenteret Sofiendal  /  

 
Aflyst 
 
 
2. Indlæg fra vores varmemester Henrik Ladekær 

 
2a)  
 
Gård B – Henrik har fundet planter mm. Hvilke kan være aktuelle i gård B. Henrik finder priser og aftaler 
videre forløb med gård B. 

 
2b)  
 
Gård A har haft problemer med parkering i gården og at græsset bliver brugt som vendeplads. De har været 
i dialog med bestyrelsen/servicekontoret om en mulig løsning. 
 
En udfordring som også forekommer i andre gårde. 
 
Henrik har haft kontakt med Gug Planteskole, som foreslår opsætning af pullerter i gårdene (stolper langs 
græskant, som er lavet af plastmateriale). Gug planteskole foreslår opsætning af 3 pullerter pr. gård. 
 
Evt. opsætning af pullerter i gårdene kan fremsættes som forslag til afdelingsmøde i marts. 
 
2c) 
 
Kældervaskerierne: 
 
Reaktionstid til sæbevalg. Servicekontoret og nogle beboere har reageret på den tid der er til at vælge 
sæbe i, i vaskerierne. Når man vælger en maskine og ønsker sæbe, er der ikke meget tid til at vælge den 
rigtige sæbe. Henrik har bedt Miele om at arbejde på en ændring, men har i skrivende stund ikke fået svar 
fra Miele. 
 
2d) 
  
Elevatorer: dør pumper virker ikke optimalt, hvilket skyldes et elektronisk printkort der tit og ofte er skyld i 
nedbrud. Henrik tager kontakt til reparatør/producent for at høre om der kan gøres noget, for at øge 
stabiliteten på elevatorerne. 



         
 
2e) 
 
Måger: falkoner kommer tirsdag d.29.10 og ser, hvad der kan gøres. 
 
 
 
3. Gennemgang af aktivitetsliste. 

 
Vi revurderer opgaveliste, såvel nye som igangværende tiltag. 
 
 

4. Husorden afd. 6. 
   
        Udskydes til næste møde 
   
 
 
 
5. Evt. 

 
        Intet at bemærke. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  


